
Protokół z posiedzenia Rady Rodziców  

z dnia 13 września 2023 r. 

Szkoły Podstawowej nr 227 im. Lotników Polskich i 

Zespołu Szkolno-Przedszkolnego nr 5 

 

Porządek zebrania: 

1. Otwarcie zebrania, powitanie przedstawicieli Rady Rodziców przez Panią Katarzynę 

Draganek, 

2. Przedstawienie sprawozdania z działalności Rady Rodziców w roku szklonym 2022/2023 oraz 

przedstawienie raportu finansowego z działalności Rady Rodziców w roku szkolnym 

2022/2023, 

3. Głosowanie jawne nad udzieleniem absolutorium Prezydium Rady Rodziców za rok szkolny 

2022/2023, 

4. Wybory jawne Komisji Skrutacyjnej, 

5. Wybory tajne do Komisji Rewizyjnej, 

6. Wybory Prezydium Rady Rodziców, 

7. Powitanie i przemówienie  Pani Dyrektor Beata Wojtyra i Wicedyrektor Pani Małgorzata 

Sokołowska, 

8. Pytania rodziców do Dyrekcji, 

9. Przemówienie Przewodniczącej Rady Rodziców, 

10. Ustalenie kolejnego terminu zebrania, 

11. Zamknięcie zebrania, 

 

Na zebraniu obecnych było 18 Przedstawicieli Rad Klasowych z czego uprawnionych do głosowania 

13 osób. Zabrakło przedstawicieli klas 2a 3b,4a,5a,7a. Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do 

niniejszego protokołu. 

Ad 1  

Pani Katarzyna Draganek Przewodnicząca Rady Rodziców powitała przedstawicieli Rad Klasowych. 

Po powitaniu został wybrany protokolant zebrania, Pani Anna Zachar. 

Ad 2 

Pani Katarzyna Draganek Przewodnicząca Rady Rodziców zapoznała zebranych ze sprawozdaniem z 

działalności Rady Rodziców w Roku Szkolnym 20222/20223 oraz przedstawiła sprawozdanie z 

działalności finansowej w roku Szkolnym 2022/2023. Rada rodziców wszystkie operacje finansowe 

przeprowadziła w formie bezgotówkowej. Stan środków na rachunku bankowym Rady Rodziców na 

dzień 31.08.2022 r. wynosił  24603,05. Przychód z zadeklarowanych wpłat wynosił 27 708,85 pln,   

suma wydatków z rachunku wynosiła 24 286,31 pln. Stan środków  na rachunku bankowym na dzień 

31.08.2023 wynosi 28 025,59 pln . Wszystkie dokumenty finansowe znajdują się u skarbnika Rady 

Rodziców. Deklaracje wpłat na Radę Rodziców za rok 2022/2023 po rozliczeniu ( zwrot 10% za 

całkowitą wpłatę zadeklarowanych środków od poszczególnych klas) została zniszczone.  

 



Ad 3 

Po zapoznaniu zebranych za sprawozdaniem z działalności Rady Rodziców w roku szkolnym 

2022/2023 przystąpiono do zatwierdzenia sprawozdania. Przeprowadzono jawne głosowanie nad 

udzieleniem absolutorium Prezydium Rady Rodziców za Rok 2022/2023, Uprawionych do 

głosowania 13 osób; 

- 13 głosowało za 

- 0 przeciw 

- 0 wstrzymało się 

W związku z głosowaniem udzielono absolutorium Radzie Rodziców za rok szkolny 2022/2023, 

Ad 4  

Rada Rodziców przystąpiła do powołania Komisji Skrutacyjnej, do komisji skrutacyjnej wybrane 

zostały dwie osoby, Kamila Daras klasa 3a i Magdalena Górska 8a, 

Powołana Komisja Skrutacyjna przeliczyła reprezentantów klas uprawnionych do głosowania, 

uprawnionych do głosowania 13 osób; 

Ad 5 

Przystąpiono do wyborów tajnych do Komisji Rewizyjnej, zostali wybrani kandydaci i zapisani na 

tablicy przez Panią Annę Oleksiuk, uprawnionych do głosowania 13 osób; 

 Kamil Skowron  

-13 głosów za 

- 0 przeciw  

- 0 wstrzymało się 

 

 Sylwester Pietrzak  

- 13 głosów za  

- 0 przeciw 

- 0 wstrzymało się  

W związku z wynikiem głosowania do Komisji Rewizyjnej zostali wybrani 

Pan Kamil Skowron klasa 3c oraz  Pan Sylwester Pietrzak klasy 5b 

 

Ad 6 

Rada Rodziców przystąpiła do tajnych wyborów do Prezydium Rady Rodziców na rok szkolny 

2023/2024Kandydaci zostali zapisani na tablicy przez Panią Annę Oleksiuk ,uprawnionych do 

głosowania 13 osób; 

Katarzyna Draganek  

- 12 głosów za 



- 0  przeciw  

- 1  wstrzymał się  

 

Anna Oleksiuk 

-13 głosów za 

- 0 przeciw 

- 0 wstrzymało się 

 

Mariusz Gabryś 

- 13 głosów za 

- 0 przeciw 

- 0 wstrzymało się 

 

Anna Zachar 

13 głosów za 

- 0 przeciw 

- 0 wstrzymało się 

W roku szkolnym 2023/2024 Prezydium Rady Rodziców będzie działać w składzie; 

Przewodnicząca  

 Pani Katarzyna Draganek ( przedstawiciel klas 7-8) 

V-ce Przewodniczący   

 Pan Mariusz Gabryś (przedstawiciel klas 1-3) 

Skarbnik  - Pani Anna Oleksiuk 

( przedstawiciel klas pływackich ) 

Sekretarz – Pani Anna Zachar 

 ( przedstawiciel klas 4-6 ) 

Ad 7 

Po przywitaniu Pani Dyrektor Beata Wojtyra oraz Pani Wicedyrektor Małgorzata Sokołowska w 

swoim przemówieniu podziękowały  za wspólną współpracę oraz powitały nowo wybraną Radę 

Rodziców na rok szkolny 2023/2024, 

W swoim przemówieniu Pani Dyrektor Beata Wojtyra poruszyła tematy; 



-Poinformowała, że przez okres wakacji zostały wykonane  zaplanowane remonty min. remont 

łazienki, zainstalowane zostało odpowiednie naświetlenie w łazienkach, założone zostały podzielniki 

na kaloryfery, odnowione i odmalowane sufity, 

- Zaplanowany jest remont dachu pod koniec sierpnia, niezbędny pod fotowoltaikę, 

- W szkole zostali zatrudnieni ; 

- terapeutka pedagogiczna, 

- pedagog specjalny 

- Z powodu braku nauczyciela języka hiszpańskiego dla klas 4-6 w zastępstwie odbywają się 

dodatkowe lekcje języka angielskiego, natomiast w klasach 7-8 lekcje języka hiszpańskiego odbywają 

się według planu; 

- Ze względu na dużo większe zainteresowanie obiadami, zerówki będą jeść obiad w swojej sali, 

(w zeszłym roku wydawanych obiadów było ok. 90, obecnie wydawanych jest ok. 250), 

Obiady wydawane są od 11.30; 

- Zmiana godzin obiadu dla klas pierwszych, 

- Koordynatorem świetlicy została Pani Magdalena Zychowicz, 

- Koordynatorem Samorządu Uczniowskiego jest Kamil Lisowski 

- Od 1 października zaplanowane jest wprowadzenie  e-usprawiedliwień,  

- Można ubezpieczyć Dziecko, link dostępny jest na stronie sp227, 

- Zaczęły funkcjonować wideofony, 

- W pomieszczeniu „komnata”, w której od godziny 16.00 jest świetlica, będzie również 

zainstalowany wideofon, 

- Prośba do rodziców, dzieci uczęszczających na świetlicę szkolną o dofinansowanie świetlicy w 

kwocie 100 zł na rok, aby uatrakcyjnić czas  spędzony w świetlicy,( środki zebrane w klasie będą 

przeznaczone na daną klasę, wychowawca świetlicy  będzie decydować o zakupie , natomiast 

rozliczać ma skarbnik klasy ). 

- W Wolontariacie Szkolnym mogą brać udział klasy 4-8, do zrealizowania jest 50 h (50 pkt), są to 

dodatkowe punkty na świadectwie szkolnym, koordynatorami zostali Pani Magdalena Żurek, Pani 

Milena Bojarczuk, Pani Karolina Leszczyńska, 

- Kontynuacja współpracy z Instytutem Lotnictwa (spotkania, warsztaty); 

- W szkole organizowane są dodatkowe płatne zajęcia: 

 Klub sportowy BOA (judo), 

 AkroGibek ( zajęcia z akrobatyki), 

 Szkoły języków obcychEnjoy, Earlystage, 

 Diamentowe Usługi Trenerskie ( zajęcia z gimnastyki artystycznej i taniec),  

 Klub sportowy RKSOkęcie i Klub sportowy UKSOkęcie) piłka nożna, 

 Liberis ( zajęcia z robotyki), 

Ad 8  



- Rodzice z zerówek poinformowali Dyrekcję o swoich obawach związanych z obiadami, które mają 

być podawane w sali,  

- Poruszony został temat dni otwartych, Dyrekcja poinformowała, że ze względu na małe 

zainteresowanie dniami wolnymi nauczycieli, proponuje, aby każdy zainteresowany spotkaniem, 

uprzednio umówił się z danym nauczycielem indywidualnie, 

- Prośba od Przedstawiciela Klas Pływackich Pani Anny Oleksiuk do Dyrekcji  o zorganizowanie 

spotkania, 

- Prośba od rodziców klas 0 -3, aby podajniki na papier toaletowy były wewnątrz kabiny toaletowej, 

obecnie podajniki znajdują się poza kabinami. Dyrekcja przekaże informację Pani Kierownik 

gospodarczej, 

Ad 9  

- Pani Katarzyna Draganek Przewodnicząca zachęca Rodziców do czynnego zaangażowania się w 

życie szkoły, 

- Ogromna prośba do Rodziców, jeżeli macie dostęp do gadżetów, fantów, materiałów plastycznych, o 

przekazanie będziemy bardzo wdzięczni, będą mogły posłużyć jako nagrody w konkursach, 

Z góry Bardzo Dziękujemy za wszelką pomoc! 

- Projekt Samorządu Uczniowskiego i Rady Rodziców „Klasa na medal” 

- Planowane są Mikołajki oraz Piknik na koniec roku szkolnego 

- Regulamin klas pływackich – zastrzeżenia  

- Dzień Edukacji Narodowej - świętowanie 

- Pani Przewodnicząca skierowała prośbę o zachowaniu drogi służbowej  

Nauczyciel/ Rodzice  – Przewodniczący Trójki Klasowej  – Rada Rodziców, 

Ad 10 

Kolejne zebranie ustalono na 4 października 2023 ( środa ) godzina 17.00, 

Ad 11 

Zamknięcie zebrania przez Panią Przewodniczącą Katarzynę Draganek, 

 

 

 

 

 


